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Sprawozdanie i informacja z prac wójta za okres międzysesyjny 
tj. od dnia 14 kwietnia 2021 r. do dnia 17 maja 2021 r.

Dnia 14.04.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Odbyłem telefoniczną rozmowę z m-cem Strzebielina, właścicielem działek z obrębu 

Brzeźna (skrzyżowanie dróg powiatowych). Planuje budować osiedle domków. Pytania 
dotyczyły uzbrojenia wodno - kanalizacyjnego. Zgodnie z zapisami i uchwałami 
obowiązującymi obszar ten nie jest brany pod uwagę. Poradziłem wystąpić z 
wnioskiem, dołączyć mapki wtedy rozpoznamy problem. Dla przyśpieszenia działań 
zainteresowany deklaruje partycypację w kosztach budowy.

Dnia 15.04.2021 r.
• Udział w Komisji RG - omówienie projektu uchwały dot. inicjatyw lokalnych.
• Odbyłem spotkanie z Kierownikiem R1R i insp. ds. środowiska oraz p. J. Klein - Sot- 

pracownikiem dodatkowo obsłygujący program ..Czyste Powietrze”. Obecna była także 
p. Z/ca Wójta.
- W trakcie omówiono konieczność rozplakatowania informacji dot. stworzenia 

centralnej ewidencji emisyjności budynków. Właściciele lub zarządcy budynków są 
zobowiązani w okresie 12-mcy od I lipca 2021 złożyć deklaracje dotyczące liczby i 
rodzaju źródeł ciepła lub spalania paliw ich przeznaczenie i wykorzystywanie w nich 
paliwa. Szczegóły będą podane na stronie internetowej gminy w gazetce. 
Niezależnie od obowiązku złożenia deklaracji przez m-ców dodatkowo sprawdzenia 
ma dokonać wójt.

- Zwrócono także uwagę na zbliżający się termin wymiany tzw. „śmieciuchów” i kotłów 
III kl. - zakaz od 1 września 2024 r. W tym kontekście będziemy weryfikować przepisy 
gminne dotyczące wsparcia do wymiany na ekologiczne źródła ciepła.

- Konieczne staje się także opracowanie nowego planu gospodarki niskoemisyjnej, 
programu ochrony środowiska jak również planu zaopatrzenia w energię elektryczną i 
ciepło, które będą kompatybilne z przepisami przyjętymi przez Sejmik Województwa 
Pomorskiego.

Dnia 16.04.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie z Kierownikiem GZUK w sprawie ustalenia dopłat do taryf zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków. Dopłaty te proponowane są w 
wysokości 0,30 zł 1 m3 dostarczanej wody 0,50 zł do 1 m3 odprowadzanych ścieków. 
Dopłata występuje w związku ze zmniejszeniem obciążeń dla finalnego odbiorcy usług 
(dostaw wody i odprowadzania ścieków).Projekt uchwały podpisałem do sesji 
22.04.2021 r.

• Określiłem zakres i termin opracowań do raportu za 2020 r. - termin 15.05.202 lr.
• Spotkanie w sprawie zabezpieczenia ppoż dla budynku poszkolnego (w trakcie 

przebudowy na mieszkania) w Brzeźnie dot. m.in. drogi pożarowej jak i bezcelowości 
wykonania zbiornika ppoż. z uwagi na realizowaną sieć wodociągową wraz z 
hydrantami.

Dnia 19.04.2021 r.



• Czynności administracyjne - ZUS rozpoczął kontrolę w Urzędzie Gminy. Kontrola 
potrwa ok. 2 tygodnie. Osobą upoważnioną do przekazywania dokumentacji i 
udzielania wyjaśnień jest p. Anna Leyk.

o Przekazałem p. J. Remelskiemu - insp. ds. inwestycji własnych rozpoznanie w zakresie 
złożonych przez dyr. ZSP Łęczyce wniosków dot.:
- utwardzenia drogi (nieistniejącej) wewnętrznej wzdłuż Sali gimnastycznej na poprawę 
dojazdu do przedszkola. Pierwszą sprawą jest wytyczenie, następną rodzaj 
proponowanego utwardzenia (niezbędne uwzględnienie w przyszłości dolnego źródła 
ciepła - odwierty), oraz pomieszczenia na pojemniki do śmieci.

• Akt notarialny na dz. 500 w Łęczycach o pow. 866 m2 od Skarbu Państwa (wartość 
darowizny - 55.909 zł) z przeznaczeniem na parking przy ul. Rzeczna/Topolowa.

• Zapoznałem się z treścią protokołu Komisji Rolnej w/s fetoru w ul. Leśnej w Łęczycach. 
Według wniosków komisji rozstrzygnięcia zapadną do kolejnej sesji RG. Wniosek w 
sprawie utwardzenia odcinka 40 m zweryfikuje insp. ds. drogowych także w zakresie 
techno logii, konstrukcji i kosztów.

o Udział w Walnym Zebraniu on-line OMGGS. Przyjęto zmieniony Statut 
Stowarzyszenia. Przedstawiono dostępność i możliwe obszary dofinansowania działań 
samorządu (środki dla Pomorskiego o 40% mniejsze niż w poprzedniej perspektywie). 
Gmina Łęczyce póki co dopisana do MOF Lębork o co wcześniej zabiegaliśmy.

• Spotkanie w sprawie dowozów do szkół od 26,04.2021 r. Poleciłem skontaktować się z 
Urzędem Marszałkowskim w sprawie zwrotu za bilety miesięczne p. Karinie Mila.

Dnia 20.04.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie w sprawie dowozów uczniowskich od 26.04.2021 r. Po uzyskaniu informacji 

z Urzędu Marszałkowskiego, że zwracają przewoźnikom za bilety m-czne dotyczące 
przewozów w m-cu kalendarzowym bez względu na datę wystawienia (poprosiliśmy 
także o potwierdzenie drogą mailową). W związku z tym i uruchomieniem kształcenia 
stacjonarnego dla kl. 1-3 od 26.04 wydałem dyspozycję dotyczącą zwrotu za bilety ro
czne dotyczące kwietnia wg list dla dowożonych uczniów R3. Dodatkowo dyrektorzy 
sporządzą listy uczniów innych oddziałów, którzy z różnych powodów nie mogą 
odbywać zajęć zdalnych w domu.

• Zleciłem wykonanie ekspertyzy dot. konieczności realizowania drogi pożarowej przy 
budynku komunalno - socjalnym w Brzeźnie oraz określenia dot. zabezpieczenia ppoż., 
dot. wody z hydrantu budowanej nowej sieci wodociągowej (unikniecie budowy 
zbiornika ppoż). Ekspertyzę wykona rzeczoznawca ppoż K. Grubba za kwotę 1.500 zł 
netto.

• Wizja w Chrzanowie - ogląd drogi szurtowej. wykonanie zdjęć do podjęcia decyzji co 
do zakresu robót.

• Podpisałem ankes nr 1 do umowy R1R.272.02.2020.JR z 15.01.2021 r. (budynek 
poszkolny Brzeźno) zawierający niezbędne roboty dodatkowe umożliwiające 
kompletne wykonanie zamówienia podstawowego. Roboty te obejmują: dodatkowe 
tynki wewnętrzne, wykonanie sufitów na poddaszu, montaż dodatkowych grzejników, 
wykonanie dodatkowej instalacji elektrycznej (zasilanie trzonów kuchennych i 
łazienkowych, zwiększenia przekrojów kabla zasilającego). Całkowite wynagrodzenie 
uwzględnia powyższe roboty wynosi 514.210,02 zł brutto.

• Podpisałem umowę z firmą TRANSBUD Nowak Sp Jawna Reda na dostawę kruszywa 
łamanego frakcji 0~31,5 wraz z transportem w miejsca wskazane w SI WZ w ilości 544 
tony za kwotę brutto 50.518,56 zł. Zamówienie (dostawy) realizowane od dnia 
podpisania umowy w ciągu 14 dni.



Dnia 21.04.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie z mieszkanką Strzebielina w sprawie specjalistycznych usług opiekuńczych 

w związku ze złożeniem wypowiedzenia przez poprzedniego terapeutę obejmującego 
umową także dziecko zainteresowanych. W tej sprawie podejmę interwencję u 
Kierownika OPS w celu załatwienia sprawy - ciągłość terapii, przeprowadziłem 
rozmowę z której wynika, że terapeutka, którą OPS przedstawił zainteresowanym w 
dniu wczorajszym byłaby „akceptowana" po dostosowaniu godzin terapii.

• Spotkanie z przedstawicielem ENERGY PARK 44. Toczy się postępowanie odbiorowe, 
w II połowie maja powinny ruszyć wiatraki. Za około 1,5 tygodnia zapowiadany jest 
odbiór naszych dróg przebudowywanych w ramach inwestycji.

• Podpisałem umowę na pełnienie czynności Inspektora Nadzoru Inwestorskiego dla 
przebudowy drogi gminnej ul. Słoneczna w Łęczycach. Wynagrodzenie brutto 3.250 zł.

• Udzieliłem wywiadu nt. inwestycji 2021 dla Radia Norda. Wskazałem na inwestycje 
priorytetowe z dofinasowaniem zewnętrznym, warunkowe na które złożyliśmy wnioski 
inne ważne ze środków własnych. Przekazałem informacje karty dot. spisu, tworzenia 
bazy emisyjności budynków (od 1 lipca) także informację dotyczącą budowy 
gazociągu, trasy S-6.

Dnia 22.04.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Zapoznanie z protokołem Komisji dotyczącymi projektów uchwał na sesję.
• Udział w sesji RG 15<)0^-l830.

Dnia 23.04.2021 r.
• Przekazałem pracownikom odpowiedzialnym wnioski zgłoszone przez radnych w 

trakcie sesji.
• Wizja w Porzeczu - Łówczu w trakcie prac drogowych - rozkładanie kruszywa na 

drodze (zakup za środki z Lasów Państwowych) oraz na drogach w Strzebielinie w 
trakcie kontroli przywozów kruszywa, miejsc składowania.

Dnia 26.04.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Wyjazd na Konwent do Starostwa w sprawie statusu drogi DK-6 po wybudowaniu S-6. 

Obecna DK-6 w związku z budową S-6 ma (zgodnie z ustawą) stracić rangę drogi 
krajowej i może być drogą wojewódzką, powiatową, a nawet gminną. Ani władze 
powiatu, ani władze gmin nie widzą takiej możliwości uznając tę drogę za bardzo ważną 
dla funkcjonowania gmin, powiatu itd. W tej sytuacji „Małe Trójmiasto Kaszubskie” tj. 
Rumia, Reda Wejherowo wystosowały odpowiednie pismo do Ministerstwa 
Infrastruktury, podobnie przygotuje powiat - podpiszą się na nim władze powiatu i 
gmin. Wszyscy są za utrzymaniem statusu drogi krajowej. Ustalono także że pożądane 
byłyby uchwały Rad Gmin w tym zakresie.

• Spotkanie z Komisją Oświaty, radnymi w sprawie projektu uchwały zmieniającej 
budżet i WPF gdzie m.in. zmniejszenie subwencji oświatowej zamierzałem skorygować 
zmniejszeniem wydatków w oświacie. Na Spotkaniu służby księgowe szkół 
przedstawiły wyliczenia dot. niezbędnych płac do końca bieżącego roku na kwoty 
znacznie różniące się od wyliczeń statystycznych, które wyliczyliśmy przed propozycją 
zawartą w uchwale. Braki te przekraczają łącznie kwotę 1.000.000 zł. W związku z tym 
zadeklarowałem, iż obniżenie subwencji skompensujemy ze zwiększonych środków z 
odszkodowania za działkę w Bożympolu netto 339.365 zł (różnicę zaproponuję m.in. 



na zwiększenie o 120.000 zł. środków na zadanie wodociągowe w Brzeźnie (przepięcie 
do nowej sieci wodociągowej). Niezależnie od powyższego wystąpię do szkół o 
przekazanie wyliczeń dotyczących przedstawionych zwiększonych zapotrzebowań.

Dnia 27.04.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Wyjazd do Urzędu Marszałkowskiego podpisanie umowy na dofinansowanie działania 

„Budowa Skweru rekreacyjnego w m-ci Świetlino" w wysokości 80.459 zł.
• Na dzień 29.04. godz. 1445 złożyłem wniosek o zwołanie sesji dla podjęcia uchwał 

dotyczących zmian w budżecie i WPF.
• Wydałem, w porozumieniu ze skarbnikiem dyspozycje dotyczące zmian w budżecie: 

Zwiększenie dochodów:
- odszkodowanie za działkę w Bożympolu 341.872,44 zł.
Zmniejszenie dochodów:
- zmniejszona subwencja 171.121 zł.
Z wzajemnej kompensaty wynika kwota: 170.751.44 zł. którą przeznaczymy na 
zwiększenie wydatków:
- 120.000 zł-wodociąg Brzeźno
- 50.751,44 zł - na zapłatę za odśnieżanie
dodatkowo zwiększamy dochody dział 80104 o 60.000 zł i przeznaczamy na 
zwiększenie w dziale 60016 - drogi.
Pozostałe jak w projekcie przedkładanym Radzie Gminy do sesji 22.04. (projekt 
wycofany).

• Podpisałem umowę z Biurem Architektury i Urbanistyki „AKCENT” D. Pobrucki z 
Lęborka na wykonanie dokumentacji projektowej „Budowa strażnicy OSP w 
Rozłazinie” za kwotę 31.980 zł brutto w terminie do 16.07.2021 r.

Dnia 28.04.2021 r.
• Czynności administracyjne - podpisałem kilkanaście tytułów wykonawczych - 

egzekucja komornicza wobec zalegających notorycznie z opłatami.
• Spotkanie z właścicielami działek w kierunku wschodnim od Wielistowa dot. 

wykonania mpzp.
• Podpisałem umowę z firmą PROJEKT-PLANSZA A. Sznydel z Błońska na wykonanie 

„Opracowania projektu zmiany MPZP wg uchwały X/45/2007 z 25 lipca 2007 we 
fragmencie” (dotyczy obrębu geodezyjnego Łęczyce). Termin wykonania 15 miesięcy 
od podpisania umowy za kwotę 9.840 zł brutto.

• Podpisałem zapytanie ofertowe dotyczące przeglądu placów zabaw w sołectwach.
• Podpisałem porozumienie z S-ka z o.o Strzelęcino Lewiński, wg której w/w jest 

zobowiązany wpłacić na konto gminy kwoty 9.840 zł tytułem pokrycia kosztów 
sporządzenia MPZP (żwirownia).

• Wizja na ul. Młyńskiej w Bożympolu Małym gdzie wskutek zniszczeń i prowadzenia 
urządzeń odwadniających wynegocjowaliśmy z firmą PORR nową nakładkę asfaltową 
(już wykonana) do wykonania pozostają pobocza). Za czujność i starania dla gminy 
nagrodzę prowadzącą zadanie drogowe p. Joanną Wasil Sudnik. Normalnie koszt 
takiego działania szacuję na ~150-200 tyś.

Dnia 29.04.2021 r

Czynności administracyjne.



• Podpisałem umowę z Powiatem Wejherowskim na udzielenie pomocy finansowej dla 
Gminy Łęczyce z przeznaczeniem na zakup samochodu ratowniczo - gaśniczego w 
kwocie 50.000 zł brutto, Środki te będą przekazane na konto gminy po wniosku gminy 
popartym dokumentem stwierdzającym zakup (7 dni).

• Udział w sesji RG.

Dnia 30.04.2021 r.
• Czynności administracyjne.
® Podpisałem umowy z CKK Architekci sp z o.o. Gdynia na:

- „Opracowanie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentu geodezyjnego Chrzanowo” za kwotę 15.719, 40 zł w terminie 15-mcy od 
podpisania umowy.

- „Opracowanie projektu zmiany MPZP dla terenu działki 98/1 w obrębie Bożepole
Wlk’* za kwotę 15.719,40 zł w terminie 15-mcy od podpisania umowy.

Dnia 04.05.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie z mieszkańcami Strzelęcina 24 w sprawie awarii sieci drenarskiej (wybija 

woda w piwnicy uniemożliwiając działanie kotła). Po spotkaniu - wizja na miejscu z 
inż. Remelskim. Na mapach (podkładach) brak jest instalacji drenarskiej, wcześniej 
częściowy remont był prowadzony na sąsiedniej nieruchomości. W dniu 05.05 
Kierownik GZUK i insp Remelski pomogą określić zakres działań, by przywrócić 
odprowadzanie wody. Pomoc gminy jest w takich przypadkach bardzo ograniczona - 
dotyczyć może jedynie przylegającej drogi.

• Spotkanie z właścicielami działek w Rozłazinie (Karczemki) w sprawie uzbrojenia - 
doprowadzenia wody. Poinformowałem o kryteriach, które powinien spełniać 
przystępujący do inicjatywy lokalnej. Zainteresowany chce partycypować w kosztach 
budowy.

• Podpisano aneks nr I do umowy RIR 272.02.2020.IR z 15.01.2021 r. Dotyczy ustaleń 
zawartych w uzgodnieniach z dnia 20.04.2021 r. - dotyczy mieszkań w Brzeźnie. 
Końcowe wynagrodzenie ryczałtowe wynosi 514.210,03 zł.

• Podpisałem projekt uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń 
na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zwrotu. Projekt dotyczy restauracji, które do 
31.09.2021 dokonały 100% wpłaty za korzystanie z zezwolenia i zwrotu części równej 
% opłaty rocznej. Wprowadzenie projektu ma związek z zamknięciem (ograniczeniem) 
działalności gospodarczej przez lokale gastronomiczne.

Dnia 05.05.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Podpisałem decyzję o wykonaniu przeglądu samochodu bojowego MAN z OSP 

Łęczyce wszystko wskazuje, że niesprawny jest filtr cząstek stałych (dalsze decyzje po 
przeglądzie). Decyzja w związku ze zgłoszeniem z OSP.

• Tele Konferencja MOF dotycząca udziału gminy w MOF Lęborka w perspektywie 
finansowej 2021 - 2027. W SRWP określono 3 cele strategiczne i poddziałania w 
obrębie tych celów. Potwierdziłem udział w MOF (o tę przynależność zabiegałem od 
co najmniej 3 lat). Daje to gminie szansę na dofinansowanie niektórych działań. 
Ustalono, że do dnia 06.05.2021 r. schemat taki zostanie przez gminę przesłany do 
MOF. Ustalono także, że aplikacje MOF o środki zewnętrzne odbywać się będą w 
formule prawnej porozumienia między gminami, a do obsługi wskazano urzędników 
Miasta Lęborka.



• Przeprowadzenie zebrania wyborczego dla wyboru sołtysa (po rezygnacji) w m-ci 
Jeżewo. Przeprowadziła p. Z-ca Wójta. Frekwencja 18 osób. Na sołtysa wybrano 
jednogłośnie p. Jolantę Ciomek. Przedstawiono również sprawy dotyczące sołectwa, 
zamierzonych inwestycji.

Dnia 06.05.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Przygotowanie ogólnego schematu zamierzeń gminy w ramach MOF, celów 

strategicznych wynikających z SRWP jak i ZIT określonych dla MOF-ów. Zgodnie z 
umową z dnia 05.05. materiał musi trafić do Urzędu Miasta Lębork do godz. 1200. 
Zainteresowanym udostępnię treść zastrzegając, że jest to wstępny materiał który 
będzie obrabiany i oceniany na spotkaniu MOF także pod kątem wpisania się w obszar 
ZIT(zintegrowanych inwestycji terytorialnych).

Dni 07.05.2021 r.
• Czynności administracyjne. Podpisałem umowę notarialną na bezprzetargową sprzedaż 

działki nr 178/8 w Dzięcielcu.

Dnia 10.05.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Przeprowadziłem rozmowę z mieszkańcem Bożegopola ul. Osiedlowa w sprawie 

problemów z kanalizacją. Problem rozpozna Pan Kierownik GZUK po czym 
podejmierny środki zaradcze.

• Wizja w gminie Szemud dotycząca funkcjonowania niektórych jednostek, spółki 
komunalnej, basenu itp.

• Udział w posiedzeniu Komisji Skarg i Wniosków w sprawie wniosku sołectwa 
Strzebielino Osiedle o przekazanie działki 370/13 wraz z zabudowaniami oraz 
korzystania i zarządzania w/w mieniem z rozporządzeniem dochodami uzyskanymi z 
tego tytułu w sołectwie (dochodami tymi dysponowałoby zebranie wiejskie). Część 
oczekiwań jest niezgodna z przepisami prawa. Przedstawiłem jakie są uwarunkowania 
i w jakim zakresie mienie gminne może być przekazane. Dalsze decyzje po otrzymaniu 
protokołu komisji.

Dnia 11.05.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie z prezesem Polskiego Związku Hodowców Gołębi w sprawie dzierżawy od 

gminy fragmentu (niezagospodarowanego) działki 139 w Chmieleńcu. Część o której 
mowa to rumowisko, po silosach, odgrodzone od części zajmowanej na plac zabaw. 
Zainteresowani deklarują usunięcie ruin, wygrodzenie. Wizję przeprowadzi p. 
Kierownik RIR, poinformuje także o zamierzeniach sołtysa Chmieleńca.

• Po zebraniu opinii OSP, uwzględnieniu uwag zaakceptowałem ostateczną koncepcję 
budynku OSP Rozłazino.

• Otrzymałem notatkę insp. ds. inwestycji dotyczące obiektu poszkolnego ul. Leśna 48 
na cele środowiskowe (świetlica wiejska). Z notatki wynika, iż część obiektu, którą 
zamierzamy przeznaczyć na cele środowiskowe - wcześniej pełniącego funkcje 
oświaty, nauki i kultury nie ma konieczności zmiany sposobu użytkowania. Wydałem 
zatem polecenie Kierownikowi RIR o przygotowaniu wariantu (tów) przekazania do 
użytkowania zgodnie z przepisami, warunkami instytucjonalnymi, wnioskiem sołectwa 
w tej sprawie ze Strzebielina Osiedle. Do kompletu materiałów przekaże Kierownik 
RIR również protokół Komisji Skarg i Wniosków po posiedzeniu w dniu 10.05.2021. 



Po określeniu możliwych wariantów proszę przekazać je do opinii prawnej, po czym 
będę proponował ostateczną decyzję.

Dnia 12.05.2021 r.
® Czynności administracyjne.
• W związku z pismem dyrektora ZS-P Łęczyce o rezygnacji z przedłużenia kontraktu na 

dyrektora ZSP o 1 rok podjąłem decyzję o rozpisaniu konkursu na dyr. ZSP Łęczyce.
• Z Urzędu Marszałkowskiego wpłynęło pismo dotyczące projektu „Odnawialne źródła 

energii oraz instalacje solame na terenie Gminy Miasta Redy i Miasta Puck oraz gminy 
Luzino, Linia, Łęczyce, Gniewino”. Generalnie z pisma wynika, że w związku ze 
spadkiem liczby zainteresowanych indywidualnych odbiorców IŻ (instytucje 
zarządzająca) wyraża zgodę na realizację instalacji fotowoltaicznych na obiektach 
publicznych. W „nowym kształcie” w projekcie odnotowano znaczny spadek 
odnawialnych źródeł produkujących energię cieplną (instalacja solarna całkowita 
rezygnacja z pomp ciepła). Dla zlikwidowania tej dysproporcji IZ proponuje, by kwotę 
wydatków niewykorzystanych na „nowy zakres” rozdysponować wyłącznie na 
instalacje OZE produkujące energię cieplną. Dla nas bardzo gorącym problemem jest, 
by projekt ruszył i są do tego pozytywne przesłanki gdyż IZ nie widzi problemów, by 
ruszyć z projektem w części dotyczącej fotowoltaiki. Rozmawiałem także z wójtem 
gmina Luzino liderem projektu, by pilnie rozpocząć procedury. W naszej gminie też 
nastąpiło kilka rezygnacjo z udziału w konkursie osób indywidualnych. Jako gmina 
złożyliśmy (po rezygnacjach) obiekty publiczne do instalacji fotowoltaiki
- GZUK Łęczyce.
- Oczyszczalnia ścieków w Bożympolu Wlk.
- Nowy budynek Urzędu Gminy.
- Szkoła Podstawowa Bożepole Wlk.
W momencie wyłonienia wykonawców dla obiektów publicznych niezbędne będą 
środki (udział własny).

• Kierownik GZUK rozpoznał temat kanalizacji dotyczący budynku wielorodzinnego na 
działce 32/3 Bożepole ul. Osiedlowa. Problemy z niedrożnością wynikają ze zbyt 
małych spadków. Jest także możliwość „skrócenia” odpływu (wykorzystania innej 
studni). Koszt tego działania skalkulowany przez GZUK - 4.5 tyś zł. W obiekcie i 
działce gmina ma współudział (mieszkanie socjalne) podjąłem zatem decyzję o 
remoncie tego odcinka.

• Odbiór dróg wykonanych na terenie Brzeźna. Pużyc przez firmę ALDESA (wykonawca 
generalny farmy wiatraków) jako drogi technologiczne. Drogi wykonane zgodnie z 
dokumentacją. Dodatkowo stwierdzono naprawę poboczy drogi Pużyce Witków 
(powiatowa) zgodnie ze wspólnie podpisanym porozumieniem. Firma dostarczyła też 4 
samochody łamańca (0+31.5) na prawe pobocze, drogi Brzeźno - Brzeźno Małe, który 
zostanie zużyty do naprawy tego odcinka - były to wcześniejsze uzgodnienia z firmą.

Dnia 13.05.2021r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie z właścicielem dzierżawionego obiektu w Łęczycach zajętego przez OPS, 

GKRPAiN.
• Spotkanie z Komisją Gospodarczą w sprawie wyjaśnień dotyczące sprawozdań GIKiB.
• Spotkanie z dyr. + księgowa GIKiB w sprawie pisma z dnia 06.05.2021 do komisji Rady 

Gminy. Poprosiłem o merytoryczne wykonywanie zadań i zaniechanie „przepychanki”, 
które mają miejsce w ostatnim czasie.



• Spotkanie z m-cem Bożegopola właściciel dz. 160/4, buduje dom w którym w lipcu 
chce zamieszkać i bardzo zabiega o wykonanie instalacji wod- kan w dz. 160 (droga) 
przy 11-tu sprzedanych działkach. Zadanie to zostało „zdjęte” przez Radę Gminy 
podczas sesji budżetowej i powinno „wrócić” do budżetu po zwiększeniu dochodów. 
Aktualnie nie mogę proponować tego zadania gdyż nie nastąpiło jeszcze zwieszenie. 
Jedyną możliwością jest zmniejszenie wydatków z któregoś zadania o tym będę 
rozmawiał z Komisją Gospodarczą. Zainteresowany także wskazywał, że wystąpi do 
Rady Gminy oraz deklarował chęć partycypacji w kosztach.

• Przygotowałem wystąpienie (skonsultowałem z Kierownikiem SPZOZ) do NFZ w 
Gdańsku o przeprowadzenie dodatkowego konkursu dla SPZOZ dla zapewnienia usług 
stomatologicznych w gabinecie szkolnym w Bożympolu Wlk.

• Podpisałem aneks nr I do umowy R1R 272.11.21 JR Firma TECHBART zwróciła się z 
wnioskiem o przedłużenie wykonania wiaty estradowej w Strzebielinie o 30 dni (covid. 
warunki atmosferyczne, dewastacja postawionych ścian). W § 3 umowy po podpisaniu 
aneksu występuje zapis „Wykonawca zobowiązuje się wykonać przedmiot zamówienia 
w terminie do dnia 11 czerwca 2021 r.

Dnia 17.05.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie z mieszkańcem Bożegopola w sprawie przystąpienia do zmiany Studium i 

Planu dotyczy „mieszkaniówki” i farmy fotowoltaicznej. W spotkaniu uczestniczył Z/ca 
Kierownika RIR. Projekty uchwał w tej sprawie będziemy kierować do RG.

• Podpisałem umowę z M. Peszkowskim firma Em2 z Gdańska na opracowanie MPZP 
dla fragmentu geodezyjnego Strzelęcino. Termin realizacji 15 m-cy od podpisania 
umowy. Kwota umowna 9.840 zł brutto.

• Dokonano ustaleń dot. procedury zakupu wozu bojowego dla OSP Rozłazino:
1. OSP Rozłazino (przygotuje podpisane pełnomocnictwo dla gminy o 

przeprowadzenie przetargu na zakup. Przetarg przygotuje p. D. Banasiak, 
przeprowadzi komisja przetargowa powołana przez wójta.

2. Dotacja z gminy w wysokości 400.000 zł zostanie przekazana po podpisaniu umowy 
jako celowa na zakup samochodu dla Osp Rozłazino na konto tej jednostki.

3. Zgodnie z przygotowaną umową ZG i MSWA środki z MSWiA w wysokości 330 
tyś trafią na konto OSP Rozłazino.

4. Dotacja przekazana gminie przez Powiat w wysokości 50.000 zł trafi również na 
konto OSP Rozłazino - odpowiednią umowę (aneks do umowy) przygotuje 
skarbnik gminy w porozumieniu ze Starostwem Powiatowym.

• Przeanalizowałem możliwość zwiększenia środków na zakup samochodu 
asenizacyjnego o 55.077 zł (do kwoty 160.000 zł) zgodnie z pismem GZUK z dnia 
12.05.2021 r. Zwiększenie to może nastąpić po tym jak inwestor EP-44 złoży deklarację 
podatkową i nastąpią wpływy do budżetu. Zakup ten jest konieczny.


